
Rovernemndsmøte 30. august - 1. september 2024 i Bodø

Referat:
Til stede:
Deborah Ognøy

Sondre Kjærnåsen

Miriam Eline Bergan

Ask Vighals

Karen Helene Nilsen

Fillip Kristoffersen

Isklumpen

Møtet startet 31. august klokken 11:30 og ble hevet 1. September klokken 14:00.

5 av oss tok en dukkert i sjøen, og 5 av oss badet i jacuzzi. Uten å nevne navn, kan vi

forsikre dere om at alle badet minst én gang i løpet av møtet.



Sak 35/24 Konstituering
35/24.1 Godkjenning av innkalling og saksliste
Godkjent

23/24.2 Valg av referent
Miriam Eline Bergan valgt som referent

Sak 36/24 Oppfølging
36/24.1 Roverkontakter
Vi oppdaterte hverandre om status for roverkontakter

36/24.2 Roverarrangementer
Vi oppdaterte hverandre om status for roverarrangementer

Sak 37/24 Tiltaksplan
Vi gikk gjennom tiltaksplanen, og noterte ned oppdateringer for punktene vi har jobbet

med så langt

Sak 38/24 Rover-challenges (Rover-rekorder)
Vi er alle enige om at dette punktet er noe som kan skape mye engasjement, og har et

stort potensial til hvordan det kan gjennomføres. Vi ser derimot at årets nemnd ikke har

nok kapasitet til å gjennomføre dette slik vi ville ønsket. Istedenfor å gjøre noe

halvhjertet bare for å fullføre alle punktene på tiltaksplanen, velger vi å heller videreføre

våre tanker til neste nemnd.

Her har vi vært innom flere ulike innspill:

● Kan være påvirkningstorg på kongressen

● Sjekke interesse for en rover-challenges-komité. I så fall viktig å huske at nemnda

må sette rammene for komitéen, for eksempel om de skal få noen støtte

● Vurdere å sette det som forslag til ettårspunkt på tiltaksplanen til neste periode. I

så fall er det viktig at årets nemnd gir videre det de har til nå, slik at neste nemnd

får et bedre grunnlag. En naturlig plass for dette kan være leders årsrapport.

Sak 39/24 Instrukser for arrangement
Vi gikk gjennom alle instruksene for arrangementer, og jobbet med oppdatering av disse.

Roverlandsleir:

- Her ble det gjort en del rettskriving og spesifiseringer av roller og prosesser.



Roverkongress:

- Her ble det laget en bedre beskrivelse av roller og begreper. Bedre skille mellom

hva som er Roverting og hva som er Roverkongress, og forskjellen på arrangør og

nemnda eller redkom sine oppgaver. Samt oppdatere prosesser for hvordan ting

har blitt gjennomført den siste tiden.

Roverball:

- Endret til tidligere frister, samt utfylling av informasjon om roller og prosesser, og

lagt inn forslag på organisasjonskart.

Info om Roverfemkamp: Det forsøkes å rekrutteres til en felles prosjektgruppe for både

KM og NSF som skal jobbe med blant annet reglement og andre støttedokumenter til

arrangementet.

Sak 40/24 Status fra møte om Roverlandsleir
Vi hadde en gjennomgang av status fra møtet, som hovedsakelig handlet om å lage en

fremdriftsplan for det neste året.

Foreløpig fremdriftsplan:

- Sekretariatet følger Speiderne i Norge, og det er også her sted og dato blir fastsatt

etter anbefaling fra Rovernemnda og Komite Speiding.

- Det opprettes en styringsgruppe med 2 fra KM og 2 fra NSF. Her er det naturlig at

dette blir to medlemmer av Rovernemnda, slik at dette følger en rolle og ikke en

person. Det er denne gruppen som skal følge opp arrangementet.

- Det sendes ut en utlysning til våren på stilling som leirsjef of viseleirsjef, og

styringsgruppen utnevner her en fra KM og en fra NSF. På den måten kan disse

rekruttere til resten av prosjektgruppen (hovedkomiteen) og staben i hvert sitt

forbund.

- Leirsjef og viseleirsjef skal utnevnes før Speidernes Landsleir, slik at de kan drive

med rekruttering og reklamering på leiren.

Sak 41/24 Nasjonalt studentspeidertreff
Vi leste gjennom evalueringene av arrangementet. Det ble gjort vurderinger på om dette

kan være et fast nasjonalt arrangement, og hva som må til for å få dette til.



Nemnda er fortsatt i dialog med de som hadde studentspeidertreffet nå i vår, og ønsker

ha med deres meninger i videre utvikling av arrangementet. Videre plan er at det skal

opprettes utlysning på nettsiden der studentspeidere kan søke om å holde

arrangementet. Det er viktig at arrangementet forblir lavterskel og tilpasset studenters

behov angående økonomi og eksamensperiode. Studentspeiderne som får oppdraget

tildelt, blir prosjektkomité for arrangementet. Hvis ingen søker om arrangementet,

kommer vi ikke til å tvinge det på noen. Dette er og forblir et arrangement som holdes

på bakgrunn av engasjement og overskudd studentspeiderlag og enkeltpersoner

eventuelt måtte ha. På Roverkongress bør det legges frem en orienteringssak om

nasjonalt studentspeidertreff.

Eventuelt
Roverkongress

● Roller til kongressen

○ Prøve å få folk som har kort reise, fordi det er billigere å dekke reise for

dem => arrangementet blir billigere.

● Gjennomgang før kongressen: Hva er det som kan gjøres på kongress, og hvordan

skille ut det som ikke er nemnda sin oppgave? (Nemnda vs. kontoret)

● Flere orienteringssaker (saker uten vedtak)

○ Oppmuntrer til en bedre diskusjon

○ En brå måte å inkludere resten av rovernorge

○ Informasjon om status på Roverlandsleir 2026. Eventuelt utlysning til

stilling som leirsjef og viseleirsjef.

● How-to rovernemnda (public style)

○ Viktig at den kommer FØR strek for personvalg settes.

○ Bidrar til å ufarliggjøre å stille til nemnda

○ Balanse (tosidighet): Ikke rosemale det å sitte i nemnda, men heller ikke

skremme folk fra å stille.

● Ivaretakelse av valgkandidater som ikke blir valgt. Det er flere som kan ta det

ganske tungt. Revidere instruksen til valgkomiteen for å inkludere noe om dette.

Melding som sendes til dem som ikke innstilles: Forklare litt hva “innstilling”

betyr, og ønske dem lykke til med valget.



● Demokrati-kurs som intro-kurs for nye før tinget starter. Det er gjort til en viss

grad hvert år, men det er ingenting som er standardisert eller fastsatt. Magnus ser

på mulighet for å søke om støtte fra LNU for å gjennomføre det.

Nettside
Skrive ønskeliste til kontoret, eksempelvis på å få test-siden til å bli den gjeldende siden.

Støtteordninger til studentspeiding og arrangementer
Nemnda vil ikke ha prosjektmidler årlig, og dette er derfor ikke en bærekraftig løsning.

Men det er mange støtteordninger en kan være kvalifisert til, så her er det fint å lage en

liten guide eller liste over potensielle steder å søke etter sponsorer eller annen støtte.

Slik at arrangementer og studentspeiderlag kan prøve å få støtte fra andre steder enn fra

nemnda.

Deborah Ognøy Miriam Eline Bergan

Rovernemndsleder Referent


